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Kære medlemmer 

 

I sidste medlemsbrev så vi optimistisk frem til, at Kystdirektoratet (KD) snart ville svare på Fanø Kommunes 
miljørapport (vurdering af virkninger på miljøet – VVM), som blev indsendt i oktober 2014. 

Det har desværre vist sig, at behandlingen trækker i langdrag, fordi Kystdirektoratet har stillet en række 
spørgsmål til projektet, som vi er ved at svare på. Heldigvis har Kystdirektoratet ikke bedt om yderligere 
undersøgelser. Vi forventer, at være klar med besvarelsen i løbet af foråret, hvorefter Kystdirektoratet sender 
rapporten i offentlig høring. 

Tak for de mange positive tilkendegivelser med gode argumenter for hvorfor det er en god idé at genetablere 
Sønderho Havn. Når offentlighedsfasen starter, vil vi lægge dem på hjemmesiden og sende dem til 
Kystdirektoratet. 

 

Nationalparken har bevilliget et projekt til forbedring af området ved Børsen: 

- Ny bænke og borde 
- El-udtag 
- Trådløst internet (Wifi) 

Anløbsbroen kommer op til påske. 

 

Foreningen arrangerer igen i år guidede ture i det maritime og det kulturhistoriske Sønderho. Ture arrangeres i 
samarbejde med Fonden Gamle Sønderho. Turene vil blive annonceret på www.sonderhoinfo.dk  

 

Den årlige generalforsamling afholdes lørdag 11.7.kl 14 i Sønderho Skole. Vi håber på et stort fremmøde.  
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